
Jak powstawał film „Śmieci! – I co dalej?” 

Jak często oglądamy filmy? Pewnie bardzo często. Bywa,  

że nawet codziennie. Przeważnie to, co oglądamy, tak nas  

absorbuje, że zapominamy o całym świecie i nie zastanawiamy się 

specjalnie nad tym, jak taki film powstał i kto go zrobił.  

To dobrze, bo to znaczy, że film był ciekawy, jego twórcy tak 

wykonali swoją pracę, by zainteresować widza.  

Uczniowie klasy 4 „b” 4 „c” oraz 1 „a” wraz  

z wychowawczynią panią Małgorzatą Molendą postanowili 

nakręcić film o śmieciach. Przygotowania ruszyły już w kwietniu 

2017r. Pierwszy wstępny etap produkcji filmu obejmował 

opracowanie scenariusza, dobór obsady aktorskiej i innych 

członków ekipy oraz lokalizacji planu zdjęciowego. Kiedy wszystko 

było już gotowe w październiku padł pierwszy klaps.  

Tematyka filmu dotyczyła problemu śmieci i ich 

przetwarzania oraz znaczenia w życiu człowieka. Aktorzy mają 

nadzieję, że ten film pomoże wszystkim zrozumieć nadchodzące 

niebezpieczeństwo i zachęci nas do ratowania naszej Ziemi. 



 

 
Nasz film zaczęliśmy od scen w lesie w Kranowie. 

Kamerzysta, pan Janusz Kamyk był bardzo wyrozumiały dla 

naszej ekipy. 

 



 
 

W gabinecie u pani dyrektor.  

Ania Nowak, pani dyrektor udziela odpowiedzi redaktorom. 



 
Pani redaktor Urszula Skowrońska i pan redaktor Jan Osaica. 



 
W gabinecie lekarskim. 

Pani doktor Hanna Chęć i jej asystentka Ewa Sałagan. Z tyłu pacjenci: 

Szymon Boczkowski i Bartosz Wach w roli dziecka. 

 
Przed pojemnikami na śmieci. 



 
W sklepie spożywczym „Słoneczny” w Bilczy. 

 
Przed Szkołą Podstawową w Bilczy. 

 


